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PROTOKÓŁ Nr 11/21 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 16 marca 2021 r. 

godz. 14:30 

 

Obecni na posiedzeniu KBSiR – 6 członków Komisji: 

 

1. Basta Jerzy 

2. Kurnyta Danuta 

3. Majak Violetta 

4. Sławiński Łukasz 

5. Szczerbaty Iwona 

6. Wągrowski Bogdan 

 

 

Nieobecni na posiedzeniu KBSiR – 1 członków Komisji: 

 

1. Sławiński Sławomir 

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Violetta Majak, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

miasta Kamienna Góra w roku 2021” – 18.2021 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie 

umowy o oddanie w wieczyste użytkowanie nieruchomości gruntowej – 19.2021 

6. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta oraz Wydziału IOŚ na 

wniosek radnego A. Grzyba z XXXIV Sesji Rady Miasta – BRM.0003.132.2020 

7. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta oraz Wydziału ZIF na wniosek 

KR – BRM.0003.16.2021 ad. 1 i ad. 2.  

8. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta oraz Wydziału ZIF na wniosek 

KSS – BRM.0003.17.2021 

9. Zapoznanie się z odpowiedzią Wydziału GN na wniosek Radnego Ł. Sławińskiego 

– BRM.0003.18.2021 

10. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta oraz Wydziału IOŚ na wnioski 

radnych z XXXVII Sesji Rady Miasta z dnia 24 lutego 2021 r.– 

BRM.0003.19.2021 

11. Zapoznanie się z odpowiedzią Wydziału GN na wniosek KSS – 

BRM.0003.22.2021 

12. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta na skargę Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego z dnia 15 lutego 2021 r. dotyczącą uchwały Nr XXX/187/20 

RM Kamienna Góra z dnia 28 października 2020 r. w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic: Wałbrzyskiej, 

Katowickiej i Księcia Bolka I w Kamiennej Górze– BRM.0711.1.2021 
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13. Zapoznanie się z prośbą o udzielenie wyjaśnień dotyczących uchwały Nr 

XXXVI/210/21 Rady Miasta Kamienna Góra z dnia 27 stycznia 2021 w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic 

Wałbrzyskiej i Lipowej w Kamiennej Górze oraz wyjaśnieniami w sprawie – 

BRM.0711.4.2021 

14. Zapoznanie się z opinią prawną adw. W. Witkowiaka w sprawie złożonej petycji – 

BRM.152.1.2021 

15. Zaopiniowanie prośby mieszkańców w sprawie pożaru przy ul. Fabrycznej 7 – 

BRM.0004.9.2021 

16. Zapoznanie się z pismem Prezesa DCR w Kamiennej Górze w sprawie udzielenia 

pomocy najemcom lokali – BRM.0012.6.5.2021 

 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie posiedzenia.  
 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.  
 

Ad.3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  
 

Nie zgłoszono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  
 

Ad. 4. - 18.2021 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak /zał. Nr 1 do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad. 5. 19.2021 
 

Komisja zadecydowała, że z ww. projektem uchwały zapozna się na następnym 

posiedzeniu Komisji tj. 23 marca 2021 r. o godz. 14.30.  

 

Ad. 6. - BRM.0003.132.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 2 do protokołu/. 

 

Ad. 7. – BRM.0003.16.2021 ad. 1 i ad. 2. 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 3 do protokołu/. 

 

Ad. 8. – BRM.0003.17.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 4 do protokołu/. 

 

Ad. 9. – BRM.0003.18.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 5 do protokołu/. 
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Ad. 10. – BRM.0003.19.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 6 do protokołu/. 

 

Ad. 11. – BRM.0003.22.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 7 do protokołu/. 

 

Ad. 12. – BRM.0711.1.2021 

 

Komisja zadecydowała, że z ww. odpowiedzią Komisja zapozna się na następnym 

posiedzeniu Komisji, tj. dnia 25 marca 2021 r. o godz. 14.30. 

 

Ad. 13. – BRM.0711.4.2021 

 

Komisja zadecydowała, że z ww. prośbą Komisja zapozna się na następnym posiedzeniu 

Komisji, tj. dnia 25 marca 2021 r. o godz. 14.30. 

Ad. 14. - BRM.152.1.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 8 do protokołu/. 

 

Ad. 15. - BRM.0004.9.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. prośbą /zał. Nr 9 do protokołu/. 

 

Komisja Budżetu Strategii i Rozwoju oraz Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta 

Kamienna Góra mając na uwadze pismo radnej Danuty Kurnyty  

(wnioskuje o przygotowanie przez merytoryczny Wydział Urzędu Miasta projektu 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej mieszkańcom ul. Fabrycznej 7 i 9  

w Kamiennej Górze, w z związku z pożarem w  dniu 11 lutego 2021r. oraz o wskazanie 

działu, rozdziału i paragrafu, z którego udzielona by była ww. pomoc. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie. 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 16. - BRM.0012.6.5.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. prośbą /zał. Nr 11 do protokołu/. 

 

Ad. 17. Sprawy różne 

  

Spotkanie z Burmistrzem Miasta Kamienna Góra w celu omówienia spraw 

bieżących. 
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Burmistrz Miasta J. Chodasewicz poinformował członków Komisji, o złożonych 

wnioskach w celu pozyskania środków finansowych z nowych dotacji rządowych. 

Dodał, że nie ma jeszcze informacji, czy złożone wnioski zostały uwzględnione.  

Ponadto poinformował, że 4 marca 2021 r. odbyło się spotkanie z przedstawicielami 

kamiennogórskich przychodni, policją, gminy wiejskiej oraz powiatu w celu omówienia 

możliwości pozyskania większej puli szczepionek dla mieszkańców powiatu 

kamiennogórskiego.  

 

Burmistrz Miasta J. Chodasewicz przedstawił również wysokość kwot z tytułu 

odszkodowań za przejęcie miejskich gruntów pod budowę drogi ekspresowej S3. Do 

budżetu miasta wpłynie ponad 7 mln zł, z czego 1,5 mln zł może stanowić podatek VAT.  

 Burmistrz Miasta przedstawił następujące plany miejskich inwestycji: 

 - budowa parkingu przy ogórkach działkowych ROD „Różanka”. 

 - budowa drogi do ul. Wrzosowej, 

 - zakup i montaż toalet automatycznych nad Zalewem oraz w rynku, 

- budowa drogi do terenów inwestycyjnych przy ul. Jeleniogórskiej, za linią kolejową 

prowadzącą do Pisarzowic 

- dotacja dla Starostwa Powiatowego w Kamiennej Górze na przebudowę chodnika przy 

od ul. Broniewskiego do ratusza, 

 - przebudowa jazu na rzece Zadrna przy ul. T. Kościuszki, 

- modernizacja Sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej Nr 1 oraz zabezpieczenie 

przeciwpożarowe,  

 - remont tarasu i wymiana oświetlenia w Szkole Podstawowej Nr 2, 

 - wniesienie udziałów do kamiennogórskiego TBS-u i budowa ok. 48 mieszkań, 

 - modernizacja stadionu przy ul. P. Ściegiennego, 

 - budowa drogi do terenów działkowych na oś. Krzeszowskim.  

 

Burmistrz Miasta J. Chodasewicz zaznaczył, że chciałby aby środki finansowe 

pozyskane z tytułu odszkodowań przeznaczyć na zadania nie objęte w budżecie miasta 

na rok 2021r. W związku z tym zostaną przygotowane dwa projekty uchwał w sprawie 

zmian w WPF oraz budżecie miasta. Zapewnił radnych, że zaległości zostaną spłacone, 

natomiast działania burmistrza poprawią wizerunek miasta.  

Chciałby przedstawić poszczególne zmiany w budżecie miasta na najbliższej Sesji Rady 

Miasta, gdyż zależy mu, aby po ich podjęciu rozpocząć ogłaszać przetargi i  wyłaniać 
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nowych wykonawców. Ponadto Burmistrz poinformował, że w drodze przetargów, 

udało się wyłonić wykonawców na remonty dróg ul. Waryńskiego i Sportowej.  Dodał, 

że 16 marca odbędzie się oficjalne otwarcie wypożyczalni sprzętu rehabilitacyjnego 

oraz, że został rozstrzygnięty konkurs na dyrektora Centrum Obsługi Jednostek  

w Kamiennej Górze.  

 

Przewodnicząca KBSiR V. Majak zwróciła uwagę, że burmistrz zawsze mówi, że 

mieszkania są burmistrza, a nie miasta. 

 

Burmistrz Miasta J. Chodasewicz zaapelował, aby nie mówić, co jest czyje, tylko że 

jest dla wszystkich. 

 

Radna D. Kurnyta wyraziła zdanie, aby po dofinansowaniu TBS-u, prezes nie chciał 

więcej pieniędzy. Zapytała, czy w związku z dotacją, miasto odstępuje od budowy 

budynku komunalnego? 

 

Burmistrz Miasta J. Chodasewicz odpowiedział, że mimo dotacji dla TBS-u w 

dalszym ciągu chce, aby wybudować budynek komunalny. Wniosek został 

przygotowany przez prezesa TBS-u. Wnioski z innych samorządów również są już 

przygotowane. We wnioskach składanych do premiera są podane szacowane kwoty oraz 

kto, co finansuje.  

 

Przewodnicząca KBSiR V. Majak zwróciła się z prośbą, aby nie oczekiwać w tym 

momencie deklaracji, ponieważ później będą debatować nad wnioskami.  

 

Burmistrz Miasta J. Chodasewicz poprosił, aby nie obawiać się emisji obligacji  

i realizowania pomysłów ze środków z odszkodowania.  

 

Radna D. Kurnyta zwróciła się z prośbą do Burmistrza o dofinansowanie dla 

mieszkańców z ul. Fabrycznej 7 i 9 po pożarze z dnia 11 lutego.  

 

Burmistrz Miasta J. Chodasewicz powiedział, że zapyta mecenasów o możliwość 

pomocy dla pogorzelców. Wyraził zdanie, że każda pomoc się liczy. 

 

Radny Ł. Sławiński zapytał, czy inwestycja na ul. Jeleniogórskiej jest inwestycją ze 

strefy, czy nowa droga skomunikuje więcej nieruchomości? 
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Burmistrza Miasta J. Chodasewicz odpowiedział, że jest możliwość, aby przy 

budowie jednej drogi skomunikować inne nieruchomości, jednakże działki są  

w prywatnym posiadaniu.  

 Przy nowej inwestycji można się spodziewać dużych wpływów z podatków.  

 

Przewodnicząca KBSiR V. Majak zapytała, czy to są działki na których można coś 

zbudować?  

 

Burmistrza Miasta J. Chodasewicz odpowiedział, że obecnie nie ma dojazdu do tych 

działek. Jeśli zostanie wybudowana droga, to pojawi się możliwość negocjowania  

z właścicielami działek. Od 2 lat stara się, aby przejąć te działki od Agencji 

Restrukturyzacji. W imieniu właścicieli działek prowadzi rozmowy z inwestorami. 

Pierwszym korkiem jest zagospodarowanie terenu.  

 

 Przewodnicząca KBSiR V. Majak zapytała, jak dużo miejsc pracy powstanie? 

 

Burmistrza Miasta J. Chodasewicz odpowiedział, że na tą chwilę ciężko stwierdzić 

ile ich będzie. Posiada informacje, że baza logistyczna może być duża, jako centrum 

obsługi pojazdów przed przejściem granicznym.  

 

Komisja Budżetu Strategii i Rozwoju Rady Miasta Kamienna Góra zwraca się  

z zapytaniem, czy zostały zakończone prace przejęcia przez Gminę prawa własności 

działek usytuowanych przy ul. Leśnej w Kamiennej Górze, przez które ma przebiegać 

zasilanie wodne zalewu, w związku z modernizacją jazu na rzece Zadrna przy ul. T. 

Kościuszki?  

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie. 

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 

 

Ad.18.Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

Protokołowała: Katarzyna Stasicka 

Przewodnicząca KBSiR 

 

Violetta Majak 


